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Abstract (en)
[origin: US2016175910A1] The present invention relates to a hot forming tool (1) comprising a top tool (2) and a bottom tool (3), both of which can
be moved towards each other; and, when the hot forming tool (1) is closed, a mold cavity (19) is formed between the top tool (2)and the bottom
tool (3), wherein the top tool (2) and/or the bottom tool (3) is/are divided into at least two segments (4, 5, 6, 7, 8, 9), said hot forming tool being
characterized in that one segment is designed as a heating segment (6, 9); and said heating segment (6, 9)comprises a compensating element (16)
on a side opposite the mold cavity (19), so that a thermal expansion of the heating segment (6, 9) in the press stroke direction (18) is compensate
for.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Warmumformwerkzeug (1) aufweisend ein Oberwerkzeug (2) und ein Unterwerkzeug (3), welche aufeinander
zu bewegbar sind und bei geschlossenem Warmumformwerkzeug (1) zwischen Oberwerkzeug (2) und Unterwerkzeug (3) ein Formhohlraum
(19) ausgebildet ist, wobei das Oberwerkzeug (2) und/oder das Unterwerkzeug (3) in mindestens zwei Segmente (4, 5, 6, 7, 8, 9) unterteilt ist/
sind, welches dadurch gekennzeichnet ist, dass ein Segment als Heizsegment (6, 9) ausgebildet ist und das Heizsegment (6, 9) auf einer dem
Formhohlraum (19) gegenüberliegenden Seite ein Ausgleichselement (16) aufweist, so dass eine thermische Ausdehnung des Heizsegmentes (6,
9) in Pressenhubrichtung (18) kompensiert wird.
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